Craigengower Cricket Club

December Golf Tournament 2024

| | (Sponsored by Mr Law Shui Yung) | |
|--|--|--|
| Date (day) | : 17 December 2024 (Tuesday) | |
| Course | : South Course, Kau Sai Chau | |
| Tee-off time | : Starting from 11:06am to 12:09am | |
| Time of Departure / Return | : Coach leaves CCC Car Park at 8:30am and returns at around 6:30pm | |
| Package Fees | : \$1,000 / CCC member; \$1,350 / non-member; Age over 60 will less \$140 Round trip transportation between CCC and KSC Pier Course Ferry and Shuttle Bus 18- hole green fee with shared golf cart One basket of range balls for practice after 11am Dinner at CCC Braidwood's Hall | |
| Capacity | : 32 entries on a first-come- first-served basis. priority will be given to CCC members. | |
| Means for Enrolment | : (1) By fax : fax no 2890 5501, (2) By e-mail : golf @ccc1894.com, (3) By phone | |
| Deadline for Entries | : 15 November 2024 (Friday) | |
| Enquire | : 2837 1811 | |
| Enquire : 2837 1811 To: CCC Golf Section Fax No. 2890-5501 Email:golf@ccc1894.com Entry Form I wish to enroll to participate in the December Golf Tournament to be held at the Kau Sai Chau Golf South Course on 17 December 2024 (Tuesday). All charges are to be debited to my Club account. No refund for any cancellations made after 15 November 2024. I also understand that the Club shall not be responsible for any accidents or injuries arising from my participation. | | |
| \$1,000 Member's Name | \$1,350 (Non-member) | |
| Membership Numb | per Handicap Card | |
| Telephone Number | . (Office) (Mobile) | |
| Possession of valid Driving License | on tournament day | |
| Member's Signatui | <u> </u> | |

| 紀 利華 木塚 曾 2024年 12月 高爾夫錦標賽 (由羅 兆 容 先 生 贊 助) | | |
|---|---|--|
| 日期(日) | : 2024 年 12 月 17 日 (星期二) | |
| 球場 | : 滘西洲南球場 | |
| 開球時間 | : 上午 11:06 至 12:09 | |
| 出發/返回時間 | : 旅遊巴士於早上 8:30 離開紀利華木球會停車場,並於下午 6:30 左右返回 | |
| 套餐費用 | : \$1,000 / 紀利華木球會會員 ; \$1,350 / 非紀利華木球會會員; | |
| | ▶ 60 歲以上將有 \$140 優惠 ▶ CCC 和滘西洲碼頭之間的往返交通 ▶ 球場渡輪和穿梭巴士 ▶ 18 洞果嶺費 包括共享高爾夫球車 ▶ 一籃練習用的射程球 (上午 11 時後) ▶ 紀利華木球會宴會廳晚餐 | |
| 名額 | :32 個名額,先到先得。 紀利華木球會會員優先。 | |
| 報名方式 | : (1) 傳真: 傳真號碼 2890 5501, (2) 電郵: golf@ccc1894.com, (3) 電話 | |
| 報名截止日期 | : 2024 年 11 月 15 日 (星期五) | |
| 查詢。 | :2837 1811 由二零二四年十一月一日上午十一時開始接受報名 | |
| 至:紀利華木球會高爾夫球部 傳真號碼 2890-5501 郵箱:golf@.ccc1894.com 報名表 | | |
| 本人欲報名參加將於 2024 年 12 月 17 日(星期二)在滘西洲南高爾夫球場舉行的十二月高爾夫球錦標賽。 所有費用都將記入本人紀利華木球會的賬戶。 2024 年 11 月 15 日之後取消的任何活動均不予退款。 本人也明白紀利華木球會不對因我的參與而引起的任何事故或傷害負責。 | | |
| □ \$1,000 □ \$1,450 (非會員) | | |
| 會員姓名 | | |
| 會員編號 | | |
| 電話號碼 | | |
| 持有有效香港 | 是 | |
| 會員簽名 | | |